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denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Andrea - 08/01/2015 15:00
_____________________________________

dobrý den 
ráda bych prosím znala názor  lidí,kteří to mají podobně ve své rodině, jestli toto už lze považovat za
problém, nebo se to zdá jen mě (téměř abstinentovi)a vlastně je vše v poho.... 
Moje švagrová (50let)pije denně +- 2litry vína. Je to formou vinného střiku,pije téměř celý den, od
dopoledne, až do večera. 
Protože chodí do práce jen pár dní v měsíci,má na to čas. 
Ptám se proto,že jsem jednou na toto téma navedla řeč s tchýní (bydlí se švagrovou)a ta mi to podala,že
je vlastně vše o.k.,není co řešit 
Bydlí od nás daleko,takže švagrovou vídám 2-3ročně a je pravda,že jsem na ni také nic zvlášního
nezaregistrovala. 
Tak se chci zeptat,jestli mám pokřivený pohled na pití alkoholu já,nebo je to v této zemi běžná
konzumace a lze s tímto množstvím popíjet bez problémů. 
Prosím ! odpovědi typu- proč se staráš,není to tvoje věc atd ... nepište,mě zajímá daný vliv alkoholu na
ženské tělo a případné následky 
děkuji  :)

============================================================================

Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Luděk - 08/01/2015 16:05
_____________________________________

2 litry vína na ženskou je docela slušná dávka...ale je možné,pokud je zvyklá a popíjí to celý den, že se
nějak výrazně neopije a může fungovat. Já nemám problém vypít během odpoledne a večera litr a půl a
nic na mě není poznat. Ve Francii je prý litr a půl vína považován za umírněnou dávku. Tvoje švagrová
je asi typický hladinkář.

============================================================================

Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil michal - 08/01/2015 18:12
_____________________________________

Záleží jestli to pije, protože musí a nebo to pije, protože chce

============================================================================

Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Andrea - 08/01/2015 21:54
_____________________________________

Ano,to mě taky napadlo, že když už člověk musí, je to asi velký problém. S tím se však nikdo jen tak
nepochlubi

============================================================================
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Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Andrea - 08/01/2015 21:58
_____________________________________

Luděk napsal: 
2 litry vína na ženskou je docela slušná dávka...ale je možné,pokud je zvyklá a popíjí to celý den, že se
nějak výrazně neopije a může fungovat. Já nemám problém vypít během odpoledne a večera litr a půl a
nic na mě není poznat. Ve Francii je prý litr a půl vína považován za umírněnou dávku. Tvoje švagrová
je asi  
typický hladinkář. 
Hmm,asi.a tomu já právě nerozumím, jaký je rozdíl mezi hladinkarem a alkoholukem. 
Můj strýc pil jen desítku (považuji ji za slabší než pivo) a pamatuji si,že o něm mluvili jako o
alkoholikovi...

============================================================================

Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Luděk - 08/01/2015 22:28
_____________________________________

Hladinkář je taky alkoholik, ale takový, který se neopíjí do němoty a udržuje si svou hladinku, zpravidla
po celý den. Je to typické pro konzumenty vína, např. na Moravě. Většina lidí na nich nic nepozná.

============================================================================

Re: denně 2 litry vína - lze to považovat za problém ?
Vložil Andrea - 09/01/2015 09:46
_____________________________________

Aha... 
Tak to jí budu držet palce, aby si udržela tuto fázi a aby nebylo hůř,protože s tou hladinkou se asi fakt
zdá fungovat normálně

============================================================================
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